
PROTOKÓŁ NR XVII/2019 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 30 grudnia 2019r., godzina 10.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski. Przewodniczący przywitał obecnych na sesji. Stwierdził prawomocność obrad, na 
21 osobowy skład rady, obecnych 19 radnych (nieobecni: Ireneusz Ganczar i Piotr Siuda). 

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Zmiany do porządku obrad zgłosili: radny Jerzy Chmara, radny Stefan Gołek, 
wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, przewodniczący rady Andrzej Stambulski. 

Rada przystąpiła do głosowania zmian porządku obrad. 

1) dodanie do porządku obrad informacji o realizacji inwestycji w 2019 roku 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła do porządku posiedzenia 
informację o inwestycjach realizowanych w 2019 roku 

2) dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XV/106/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 14 listopada 2019r. w sprawie 
wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika 

Wyniki imienne: 
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1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” przyjęła do porządku posiedzenia 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/106/2019 Rady Miejskiej  
w Szprotawie z dnia 14 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie 
pomnika 

3) wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  
w miejscowości Nowa Kopernia 
 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 
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Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” wycofała z porządku posiedzenia 
projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowa Kopernia 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANIE: 

1. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii nt. wirusa ASF.  
2. Informacja o realizacji inwestycji w gminie w 2019 roku. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 15 listopada  

do 27 grudnia 2019r. 
4. Budżet Gminy Szprotawy na rok 2020: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej; 
c) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Miejskiej i klubów radnych; 
d) przedstawienie autopoprawek Burmistrza Szprotawy do projektu uchwały 

budżetowej; 
e) dyskusja; 
f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szprotawy na rok 2020 

wraz z autopoprawkami. 
5.     Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Szprotawy na lata 2020 – 2033: 

a) przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie WPF Gminy 

Szprotawy na lata 2020-2033; 
c) dyskusja; 
d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Gminy Szprotawy na lata  

2020 – 2033. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok Gminy Szprotawy; 
b) ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Międzygminnego Centrum 

Integracji Społecznej WINDA w Gozdnicy na 2020 r.; 
c) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych  

i wewnętrznych na cele niezwiązane z budową, przebudową, utrzymaniem  
i ochroną dróg; 

d) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków; 
e) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 

dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Szprotawa; 

f) ustalenia regulaminu przyznawania dodatków i innych składników 
wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Szprotawa; 

g) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022; 
h) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Szprotaw, w roku szkolnym 

2019/2020; 
i) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych 

zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym; 
j) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 laty w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa; 

k) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Szprotawa; 

l) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Szprotawa; 



str. 4 
 

m) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Szprotawa na lata 2020-2024; 

n) nadania nazwy ulicy w miejscowości Szprotawa; 
o) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wiechlice, 
p) planu pracy Rady Miejskiej w Szprotawie na 2020 rok, 
q) zmiany uchwały Nr XV/106/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 14 

listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Oświadczenia. 
10. Informacje. 
11. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie.  
 

Głosowanie imienne porządku obrad po zmianach: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” zatwierdziła porządek 
posiedzenia. 

 

INFORMACJA POWIATOWEGO LEKARZA WETERYNARII NT. WIRUSA ASF 

Informację przedstawił  P. K.R. Z Lubuskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Kalsku. 

Głos zabrali: Janusz Dyba pracownik UM w Szprotawie, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski, przedstawiciel ODR, radna Józefa Śliska, radny Roman Pakuła, członek Zarządu 
Powiatu Roman Śliwiński, radny Bartłomiej Grono i radny Janusz Biliński. 

INFORMACJA O REALIZACJI INWESTYCJI W GMINIE W 2019 ROKU 
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BRAK DYSKUSJI 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ TJ. OD 15 LISTOPADA 
DO 27 GRUDNIA 2019R. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawiła p.o. burmistrza Ewa Gancarz.  

Głos zabrali: radny Stefan Gołek i kierownik Jan Litwinka. 

PRZERWA – 10 MINUT 

BUDŻET GMINY SZPROTAWY NA ROK 2020: 
 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 
 
Projekt uchwały budżetowej odczytał wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski złożył wnioski w imieniu radnych poprzez zmianę  
§ 10 i § 11 projektu uchwały. 
 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej 
 

Opinię RIO odczytała skarbnik gminy Jadwiga Nowak. 
 

c) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Miejskiej i klubów radnych 
 
Opinie do projektu uchwały budżetowej przedstawili przewodniczący stałych komisji rady: 
Budżetu, Gospodarki, Społecznej i Rolnictwa. 
 
Opinie klubów radnych przedstawili: radny Piotr Płaskociński – klub radnych PiS,  radny 
Jerzy Chmara – klub radnych „Szansa dla Szprotawy”, radny Stefan Gołek – klub radnych „Grono 
to My”, radna Beata Jakowicka klub radnych „Gmina, Powiat Przyjazne ludziom”, Maciej Siwicki – 
klub radnych „Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej”. 
 

d) przedstawienie autopoprawek Burmistrza Szprotawy do projektu uchwały 
budżetowej 
 

Autopoprawki przedstawiła skarbnik gminy Jadwiga Nowak, radny Józef Rubacha,  
 

e) dyskusja 
 
Głos zabrali: radna Józefa Śliska, radny Roman Pakuła, radny Stefan Gołek, wiceprzewodniczący 
rady Andrzej Skawiński, radny Marcin Chmura, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, przewodniczący 
rady Andrzej Stambulski, Magdalena Małolepsza pracownik UM w Szprotawie, radny Jerzy 
Chmara, radna Beata Jakowicka, radna Monika Biazik, radny Józef Rubacha, radca prawny,  
Jadwiga Nowak skarbnik gminy. 
 
PRZERWA – 10 MINUT  
 

� Głosowanie - dodanie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Szprotawy na 2020 rok 
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Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „przeciw” 
2) Janusz Biliński   - „przeciw” 
3) Jerzy Chmara   - „przeciw” 
4) Marcin Chmura  - „przeciw” 
5) Stefan Gołek   - „przeciw” 
6) Bartłomiej Grono  - „przeciw” 
7) Beata Jakowicka  - „przeciw” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „przeciw” 
10) Roman Pakuła   - „przeciw” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „przeciw”    
15) Andrzej Skawiński  - „przeciw” 
16) Władysław Sobczak  - „przeciw” 
17) Andrzej Stambulski  - „przeciw” 
18) Józefa Śliska   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw”. 

Rada w głosowaniu 5”za”, 14”przeciw”, 0”wstrz.” autopoprawek do projektu budżetu nie 
przyjęła. 

� Głosowanie – wniosek radnych do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok  
w sprawie zmiany § 10 

 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
12) Stanisław Rosół  - „przeciw” 
13) Józef Rubacha   - „przeciw” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „przeciw” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za”. 
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Rada w głosowaniu 14”za”, 5”przeciw”, 0”wstrz.” wniosek przyjęła.  
 

� Głosowanie – wniosek radnych do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok w 
sprawie zmiany § 11 

 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
12) Stanisław Rosół  - „przeciw” 
13) Józef Rubacha   - „przeciw” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „przeciw” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za”. 

Rada w głosowaniu 14”za”, 5”przeciw”, 0”wstrz.” wniosek przyjęła.  
 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szprotawy na rok 
2020 wraz z ww przyjętymi zmianami 

 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „wstrzymał się” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
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17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

 
 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę budżetową podjęła. 
 

WIELOLETNIA PROGNOZA FINANSOWA GMINY SZPROTAWY NA LATA 2020 – 2033: 
 

a) przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Jadwiga Nowak przedstawiła autopoprawki i projekt uchwały w sprawie uchwały WPF na lata 
2020-2033, wnosząc o uwzględnienie autopoprawek, zgłoszonych m.in. przez RIO.  
 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie WPF Gminy 
Szprotawy na lata 2020-2033 

 
Opinię przedstawiła skarbnik Gminy Jadwiga Nowak 
 

c) dyskusja 
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Głosowanie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie WPF Gminy Szprotawy na lata 
2020-2033 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „przeciw” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „wstrzymał się ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 14”za”, 1”przeciw”, 4”wstrz.” przyjęła autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia WPF Gminy Szprotawy na lata 2020-2033. 
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d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF Gminy Szprotawy na lata  

2020 – 2033 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” przyjęła uchwałę WPF Gminy 
Szprotawy na lata 2020-2033. 

Sesję rady opuściła radna Monika Biazik  

usprawiedliwiając swoją dalszą nieobecność u przewodniczącego rady  

 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawy 
 
Opinia Komisji Budżetu pozytywna. 
 
BRAK DYSKUSJI 
 

Imienne wyniki głosowania: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara   - „za” 
4) Marcin Chmura  - „za” 
5) Stefan Gołek   - „za” 
6) Bartłomiej Grono  - „za” 
7) Beata Jakowicka  - „za” 
8) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
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9) Szymon Matuszewski  - „za” 
10) Roman Pakuła   - „za” 
11) Piotr Płaskociński  - „za” 
12) Stanisław Rosół  - „za” 
13) Józef Rubacha   - „za ” 
14) Maciej Siwicki   - „za”    
15) Andrzej Skawiński  - „za” 
16) Władysław Sobczak  - „za” 
17) Andrzej Stambulski  - „za” 
18) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawy 

 
b) ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Międzygminnego 

Centrum Integracji Społecznej WINDA w Gozdnicy na 2020 r. 
 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Autopoprawkę do projektu uchwały zgłosiła p.o. burmistrza Ewa Gancarz w zakresie zmiany 
siedziby z Gozdnicy na Szprotawę oraz zmianę zapisu powierzenia wykonania uchwały z p.o. 
burmistrza na Burmistrza Szprotawy. 
 
GŁOS ZABRAŁA: U.B. 
 

Imienne wyniki głosowania autopoprawki do projektu uchwały: 
1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 
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Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła autopoprawki do projektu  
uchwały. 

Imienne wyniki głosowania projektu uchwały z autopoprawkami: 
1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” podjęła uchwałę. 

 
c) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych i wewnętrznych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
utrzymaniem i ochroną dróg 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Głos zabrał: radny Jerzy Chmara, przewodniczący rady Andrzej Stambulski złożył poprawki do 
projektu uchwały, radna Józefa Śliska, radny Bartłomiej Grono.  
 

Imienne wyniki głosowania autopoprawek: 
1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „wstrzymał się ” 
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13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 14”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.” autopoprawkę przyjęła. 

Imienne wyniki głosowania projektu uchwały z autopoprawkami: 
1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrz” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 15”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” podjęła uchwałę. 

 
d) dopłat do taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski wniósł poprawkę do podstawy prawnej  
o aktualizację poprawnego tekstu jednolitego Dziennika Ustaw. 
 
GŁOS ZABRAŁ: członek Zarządu Powiatu Roman Śliwiński, radny Józef Rubacha, radna Bożena 
Wójcik-Wojtkowiak, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, radca prawny, prezes SzWiK 
Iwona Augustyniak, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Jerzy Chmara.  
 
Imienne wyniki głosowania autopoprawki do projektu uchwały w kontekście aktualnej 
podstawy prawnej w projekcie uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
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5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „wstrzymał się” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „wstrzymała się” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 14”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” przyjęła autopoprawkę do 
projektu uchwały. 

 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały z przyjęta poprawką: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 1”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła autopoprawkę do 
projektu uchwały. 

 
e) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania w 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Szprotawa 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
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GŁOS ZABRALI: radna Beata Jakowicka, radca prawny, radna Józefa Śliska, wiceprzewodniczący 
rady Andrzej Skawiński, przewodniczący rady Andrzej Stambulski. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
f) ustalenia regulaminu przyznawania dodatków i innych składników 

wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Szprotawa 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Głos zabrali: radny Stefan Gołek z zapytaniem, czy autopoprawka Komisji Społecznej (wzrost z 
2% na od 3 do 5%) została uwzględniona, p.o. burmistrza Ewa Gancarz, radny Szymon 
Matuszewski, radca prawny. 
 
Imienne wyniki głosowania autopoprawki do projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
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13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” przyjęła autopoprawkę. 

 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
g) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
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10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
h) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Szprotawa, w roku 

szkolnym 2019/2020 
 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
i) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych zbywanych na rzecz najemców w trybie bezprzetargowym 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Głos zabrali: radny Józef Rubacha, Jerzy Chmara. 
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Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 
1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
j) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 laty w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Gminy Szprotawa 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
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18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
k) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
l) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Szprotawa 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
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7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
m) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Szprotawa na lata 2020-2024 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
n) nadania nazwy ulicy w miejscowości Szprotawa 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
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Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
 

o) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wiechlice 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
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17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
p) planu pracy Rady Miejskiej w Szprotawie na 2020 rok 

 
Stałe komisje rady wydały opinie pozytywne do projektu uchwały  
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „za” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 

q) zmiany uchwały Nr XV/106/2019 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia  
14 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie 
pomnika. 

 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały: 

1) Janusz Biliński   - „za” 
2) Jerzy Chmara   - „za” 
3) Marcin Chmura  - „za” 
4) Stefan Gołek   - „za” 
5) Bartłomiej Grono  - „za” 
6) Beata Jakowicka  - „za” 
7) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
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8) Szymon Matuszewski  - „za” 
9) Roman Pakuła   - „za” 
10) Piotr Płaskociński  - „za” 
11) Stanisław Rosół  - „za” 
12) Józef Rubacha   - „za ” 
13) Maciej Siwicki   - „za”    
14) Andrzej Skawiński  - „za” 
15) Władysław Sobczak  - „za” 
16) Andrzej Stambulski  - „za” 
17) Józefa Śliska   - „za” 
18) Bożena Wójcik-Wojtkowiak - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 

 
INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
r. Józefa Śliska, na ratuszu są piękne  maszty, jesteśmy w UE, ratusz mamy odremontowany. 
Niemal w każdym państwie są flagi narodowe i unijne. Prośba od szprotawian, żeby na ratuszu 
zawisły flagi państwowe i unijne.  
  
r. Marcin Chmura, w imieniu mieszkańców Leszna Górnego radny zgłosił o wystosowanie 
pisma do PKP Intercity z siedzibą w Warszawie – właściciela pociągu relacji Zielona Góra – 
Warszawa oraz relacji Warszawa-Zielona Góra, które przejeżdżają przez Leszno Górne, aby się 
zatrzymywały. Umożliwi to dostęp mieszkańców Leszna Górnego i gminy na komunikację z 
warszawą i innymi miastami na trasie przejazdu. Z informacji jaką posiada pociąg do Warszawy 
przyjeżdża do Leszna Górnego o godzinie 700 i odjeżdża o 708 gdyż na tej stacji wg rozkładu ma 
postój techniczny i nie jest dostępny dla pasażerów stacji w Lesznie Górnym. Właściciel torów w 
Lesznie Górnym posiada odpowiednią infrastrukturę, czyli peron dla pasażerów. Drugi pociąg 
relacji Warszawa-Zielona Góra przejeżdża przez Leszno Górne o godzinie 2151, ale tym razem nie 
zatrzymuje się w Lesznie Górnym. Radny prosi o interwencję w sprawie umożliwienia dostępu 
do połączeń komunikacyjnych z Warszawą i innymi ważnymi miejscowościami na trasie 
przejazdu. Pociąg ten na terenie naszej gminy zatrzymuje się wyłącznie w Lesznie Górnym. 
 
r. Maciej Siwicki: co się stało w tym roku, a jest jeszcze okres świąteczny, że nie ma ozdób przy 
ulicy Żagańskiej – głównej ulicy do Szprotawy od strony Żagania?. Co roku było to oświetlenie, 
mieszkańcy czekali i się nie doczekali. 
 
r. Andrzej Skawiński – wiceprzewodniczący rady: 

1) Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym rada ustala wysokość zarobkówa. burmistrza. 
Tym samym ustalenie tej kwoty jest publicznie wiadome, a na etapie uchwalania jest 
przedmiotem debaty. Przywołanego przepisu nie stosuje się w przypadku powołania 
osoby pełniącej funkcję burmistrza. Mieszkańcy naszej gminy, ani jej organy 
samorządowe, nie miały wpływu na powołanie przez PRM osoby pełniącej funkcję 
burmistrza, nie maja tez wpływu , ani nie znają wysokości poborów tej osoby. Radni 
prosi o podanie do publicznej wiadomości informacji o wynagrodzeniu pani Gancarz 

2) Na sesji w dniu 29 listopada pełniąca funkcję burmistrza pani Ewa Gancarz 
poinformowała, że wycofała się z planu utworzenia spółki miejskiej, która zakupiłaby 
majątek gminy, co pozwoliłoby na szybszą spłatę zobowiązań i uniknięcie naruszenia art. 
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243 ustawy o finansach publicznych. Jednocześnie pani Gancarz nie przedstawiła żadnej 
propozycji alternatywnej. Wobec powyższego radni wniósł o podanie informacji: w jaki 
sposób pani Gancarz planuje zapobiec prognozowanemu naruszeniu art. 243 ustawy o 
finansach publicznych w latach 2020-2028 ?, w jaki sposób pani Gancarz planuje uniknąć 
zdolności kredytowej gminy ?. 

3) W wyniku zewnętrznego audytu giny, przeprowadzonego po na zakończeniu kadencji 
burmistrza Józefa Rubachy, do prokuratury zostały skierowane 3 doniesienia o 
możliwości popełnienia przestępstwa. Wyjaśnienie tych spraw ma znaczenie zarówno 
dla funkcjonowania gminy, jak i dla samego byłego burmistrza, który powinien być 
zainteresowany jednoznacznym i nie budzącym wątpliwości rozstrzygnięciem, 
dotyczącym jego decyzji w minionych kadencjach. Radny prosi o informację: jaki jest 
stan obecny tych spraw, czy pani Gancarz, jako sobą pełniąca funkcję burmistrza, 
podejmowała w tej sprawie jakieś decyzje lub prowadziła korespondencję w tej sprawie 
?. 
 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
Głos zabrała: p.o. burmistrza Ewa Gancarz na zapytanie wiceprzewodniczącego rady w 
kontekście prowadzonych przed prokuraturą 3 zgłoszeń o możliwości popełnienia 
przestępstwa, prokuratura wystosowała pismo, że wobec braku podstaw nie wszczęto 
postępowania, przy czym zostały napisane 3 zażalenia na brak wszczęcia postepowania i one 
trafiły do sądu i przyszła informacja z sądu, że sąd rozstrzygnie te zażalenia.   
 
WOLNE WNIOSKI 
 
BRAK 
 
OŚWIADCZENIA 
 
Głos zabrał r. Maciej Siwicki. 
 
INFORMACJE 
 
Głos zabrali: radny Józef Rubacha, radny Jerzy Chmara, przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski 
 
 
ZAMKNIĘCIE OBRAD XVII SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady. Podziękował za udział w sesji. Czas trwania sesji – 6.50. 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Pachurka  


